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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Ön szerint mikorra lehet olyan szabályozókat bevezetni, ami valamennyi telefonho z

alkalmas töltő gyártására kényszeríti az iparágat?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján

kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánkban a mobiltelefonok széles választékát forgalmazzák . Ennél már csak a hozzájuk

tartozó töltők választéka nagyobb . Gyakran az azonos márkájú készülékek töltői sem

helyettesíthetők .

Ön szerint mikorra lehet olyan szabályozókat bevezetni, ami valamennyi telefonhoz alkalma s

töltő gyártására kényszeríti az iparágat ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008. december 18 .

J Yf
Dr. Horváth Zsol t
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